
Protokół Nr XXXVII/09
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 29 maja 2009 roku

Otwarcia  XXXVII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki o godzinie 

1300  w Karlińskim Ośrodku  Kultury  przy  ulicy  Szczecińskiej  6  w Karlinie. 

Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono 

do protokołu). 

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w  obradach  bierze  udział  15  radnych, 

co  stanowi  100%  ustawowego  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali 

porządek  obrad  dzisiejszej  sesji  i  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  są  do  niego 

propozycje  zmian?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  przedstawił  porządek 

i zaproponował jego  przyjęcie w głosowaniu jawnym.

Porządek  obrad  został  przyjęty  przez  radnych  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu 
Gminy Karlino.
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4. Informacje  na  temat  przygotowania  do  sezonu  letniego  oraz 
działalności  kulturalnej  i  sportowej  na  terenie  Miasta  i  Gminy 
Karlino:

5. Informacje  dotyczące  działalności  i  funkcjonowania  stowarzyszeń 
i klubów sportowych na terenie Miasta i Gminy Karlino:

6. Sport w szkołach na terenie Gminy Karlino.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok,
b) zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej na rok 2009,
c) wyrażenie zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki,
d) zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  -   Gminnego 

Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych Miasta i Gminy Karlino na rok 2009,

e) przystąpienia  Gminy  Karlino  do  Stowarzyszenia  Gmin 
Przyjaznych Energii Odnawialnej,

f) zbycia  nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy  Karlino  – 
obręb Karwin,

g) zbycia  nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy  Karlino  – 
obręb Daszewo,

h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, najmu 
nieruchomości gruntowych,

i) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) 
dla  spółki  Karlińskie  Towarzystwo  Budownictwa  Społecznego 
Spółka z o.o. w Karlinie,

j) zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
na  okres  28  lat  w  trybie  bezprzetargowym,  nieruchomości 
gruntowych położonych na terenie gminy Karlino,

k) zmiany  uchwały  w  sprawie  wysokości  minimalnych  stawek 
czynszu za najem, dzierżawę gruntów i obiektów budowlanych 
stanowiących własność Gminy Karlino,

l) Statutu Gminy Karlino.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Wolne wnioski i informacje.
10.Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.
11.Zakończenie XXXVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
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Ad. 1c 

Pan  Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  protokół 

z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady  i  zwrócił  się  do  radnych  z  pytaniem,  czy  są  do  jego  treści  uwagi  do 

wniesienia  lub  potrzebne  wyjaśnienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone 

zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół  Nr  XXXVI/09  z  XXXVI  sesji  Rady  Miejskiej  odbytej  w  dniu 

17 kwietnia 2009 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie  o  pracy  Urzędu  w  okresie  międzysesyjnym  tj.  od  dnia 

17 kwietnia do dnia 28 maja 2009 roku  (informacja załączona do protokołu). 

Poinformował również, że inwestycja pod nazwą: „Przebudowa i remont dróg 

gminnych:  4  Marca,  Spokojna  Walki  Młodych,  Sawickiej,  Krasickiego 

Jaworskiej, Wyzwolenia i Jedności wraz infrastrukturą techniczną w Karlinie” 

jest  w  toku,  są  pewne  problemy  własnościowe,  ponieważ  wielu  właścicieli 

działek pogrodziło teren według własnego uznania, a nie według mapy i dlatego 

należy  spodziewać  się  tam  konfliktów,  radykalne  posunięcia  będą  takie,  że 

ogrodzenia  będą  rozbierane  i  drogi  i  chodniki  będą  prowadzone  zgodnie 

z projektem budowlanym. Projekt musi zostać zrealizowany w takim zakresie, 

w  jakim  otrzymał  dofinansowanie.  Kwestie  dotyczące  własności  będą 

porządkowane  przez  najbliższe  miesiące  na  terenie  całego  miasta.  Wspólnie 

z Powiatem przygotowywany jest projekt dotyczący remontu i przebudowy dróg 

Wojska Polskiego i Kościuszki, to są drogi powiatowe. Gmina będzie zgłaszać 
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i robi projekty na ulice Szymanowskiego, Parkową, Traugutta, Księdza Brzóski, 

Stroma, Słoneczna, przy garażach na ulicy Słonecznej i 4 Marca, dokończenie 

kilku odcinków dróg, gdzie obecnie trwają inwestycje i Bolesława Chrobrego. 

Dopiero po wykonaniu kosztorysów można będzie określić, jaka będzie wartość 

zadania,  ale  byłoby  dobrze,  gdyby  udało  się  to  wykonać  w  2010  roku. 

Przypomniał też,  że wcześniej wspominał o tym, że jeśli  takie prace zostaną 

wykonane na ulicy Wojska Polskiego i Kościuszki, zostaną one przejęte przez 

Gminę. Dodał też, że w roku przyszłym będzie składany wniosek na remont, 

przebudowę, budowę dróg i chodników w miejscowości Daszewo. Przypomniał, 

że  jest  już  gotowy  projekt  techniczny  i  zgodnie  z  Wieloletnim  Planem 

Inwestycyjnym ta droga jest przewidziana w 2011 roku. Jest rezerwa środków 

z  tzw.  ,,Schetynówek”  i  Powiat  Białogardzki  otrzymał  środki  na  realizację 

inwestycji  na  drodze  Karlino  –  Gościno,  będzie  to  pierwszy  etap  realizacji 

zadania.  Odbyły  się  Powiatowe  Zawody  Pożarnicze,  które  zakończyły  się 

zwycięstwem  drużyny  mężczyzn  i  kobiet,  natomiast  młodzieżówka  chłopcy 

II  miejsce,  a dziewczęta  III.  Powiedział,  że  zostały  złożone dwa wnioski  do 

Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. W jednym z wniosków Gmina Karlino 

jest  liderem  i  jest  to  wniosek  który  dotyczy  zajęć  wyrównawczych  dla 

młodzieży  gimnazjalnej  z  przedmiotów  matematyczno  –  przyrodniczych. 

Zajęcia  będą  prowadzone  w  kilkudziesięciu  gminach  przez  okres  dwóch  lat 

i  rozpoczną  się  od  września  2009  roku,  najpóźniej  od  października, 

a uczestniczyć będzie młodzież o najniższych wynikach, około 50% uczniów 

drugich  klas.  Drugi  wniosek  który  zostanie  złożony,  ale  w  tym  przypadku 

Gmina Karlino jest tylko partnerem, natomiast liderem jest Zachodniopomorska 

Regionalna  Organizacja  Turystyczna,  termin  składania  wniosków  upływa 

w dniu 5 czerwca br.  i  jest  to ,,Program Przeciwdziałania Patologii  i  Agresji 

Dzieci i Młodzieży” i jest to działanie poprzez sport. Jest to program pilotażowy, 

skierowany  do  Gmin  w  Województwie,  które  wysłały  ankietę  wysyłaną 

wcześniej i gmin o liczbie ludności do 10.000 mieszkańców.                    W 
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przyszłym  roku,  najprawdopodobniej  w  naborze  systemowym,  czyli  bez 

konkursu  taki  wniosek  będzie  przygotowany  i  Gmina  Karlino  z  pewnością 

będzie  w  tym  uczestniczyła.  Na  terenach  wiejskich  funkcjonują  Małe 

Przedszkola  i  od  1  stycznia  2010  roku  zostaną  one  przejęte  przez 

Stowarzyszenie  SOS  Wioski  Dziecięce,  przejmując  na  siebie  ciężar 

finansowania  nie  w  100%,  ale  po  50%  wspólnie  z  Gminą.  Również  od 

1 stycznia  2010 roku planowane jest  wspólnie  ze  Stowarzyszeniem otwarcie 

trzech  nowych  punktów  świetlicowych,  można  to  nazwać  świetlicami 

socjoterapeutycznymi  lub  środowiskowymi.  Po  analizie  przygotowane  przez 

Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej wytypowano trzy miejscowości 

i będą to Mierzyn, Karścino i Lubiechowo. Dodał, że nie jest wykluczone, iż 

w  kolejnych  latach  tego  typu  świetlice  będą  powstawały  w  innych 

miejscowościach.      

Ad. 3

Pan  Marek  Anusz  Radny  Rady  Powiatu  Białogardzkiego  przeprosił  za 

nieobecność  Pana  Jana  Maciążka  Przewodniczącego  Rady  Powiatu 

Białogardzkiego, który wraz ze Starostą reprezentuje podczas wyjazdu Powiat 

Białogardzki.  Poinformował  obecnych,  że  na  ostatniej  sesji  Rada  Powiatu 

przekazała na zakup samochodu ratowniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Karlinie środki w wysokości 35.000zł. Powiedział, że 22 maja miało miejsce 

otwarcie Centrum Rehabilitacji  w Białogardzie,  podkreślił,  że było to bardzo 

uroczyste wydarzenie w którym uczestniczyło bardzo wiele osób. W dniu 20 

maja  br.  oficjalnie  został  otwarty  Inkubator  Technologiczny  w  Białogardzie, 

mieści  się  on  przy  ulicy  Kołobrzeskiej  w  Białogardzie  i  powstał  na  terenie 

przekazanym przez Powiat Białogardzki.  Dodał,  że w otwarciu wzięło udział 

wielu zaproszonych gości, w tym również Burmistrz Karlina oraz radni Rady 
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Miejskiej w Karlinie. Rada Powiatu pojęła decyzję na nadzwyczajnej sesji, aby, 

które  miały  być  przekazane  na  remont  ulic  w  Białogardzie  Zwycięstwa 

i Piłsudskiego zostały przekazane na remont drogi z Karlina do Gościna, środki 

finansowe w wysokości 600.000zł. Rada przeznaczyła również dotację celową 

na  opracowanie  zadania  inwestycyjnego  ,,Przebudowa  dróg  gminnych 

w  mieście  Karlino  ulica  4  Marca,  Spokojna,  Walki  Młodych,  Sawickiej, 

Jaworskiej,  Wyzwolenia  wraz  z  infrastrukturą  techniczną”.  Wartość  dotacji 

wynosi 100.000zł.    

Ad. 4             

Pani  Teresa  Plichta  -  Lessnau  Dyrektor  Zakładu  Oświaty  w  Karlinie 

zapoznała  zebranych  z  informacją  na  temat  przygotowania  szkół  do 

wypoczynku letniego (informacja załączona do protokołu). 

Pani  Danuta  Butrym Dyrektor Karlińskiego  Ośrodka Kultury  zapoznała 

zebranych z informacją na temat przygotowania do sezonu letniego  w zakresie 

działalności  kulturalnej  na  terenie  Miasta  i  Gminy  przez  KOK  (informacja 

załączona do protokołu). 

Pani  Iwona Wysocka –  Chudziak Kierownik Referatu Sportu,  Turystyki 

i  Rekreacji  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy  w Karlinie  zapoznała  zebranych 

z  informacją  na  temat  przygotowania  do  sezonu  letniego  2008  w  zakresie 

działalności  sportowej na terenie  Miasta  i  Gminy przez kierowany przez nią 

Referat (informacja załączona do protokołu). 
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Ad. 5

Pan  Albin  Kryger  Prezes Ludowego Klubu  Sportowego  ,,Płomień” 

w  Pobłociu  Wielkim przedstawił  informację  na  temat  działalności  klubu 

(informacja załączona do protokołu). 

Pan Waldemar Miśko Prezes Klubu Sportowego MKS ,,Sokół” w Karlinie 

zapoznał  obecnych  z  informacją  na  temat  działalności  klubu  (informacja 

załączona do protokołu).

Pan Jarosław Malinowski Prezes Ludowego Zespołu Sportowego ,,Derby” 

Karścino  zapoznał  obecnych  z  informacją  na  temat  działalności  klubu 

(informacja załączona do protokołu).

Pan  Tomasz  Różański  Prezes  Klubu  Sportów  Walki  ,,Róża”  Karlino 

zapoznał  obecnych  z  informacją  na  temat  działalności  klubu  (informacja 

załączona do protokołu).

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, 

że radni  nie otrzymali  informacji  na temat Klubu Oldboyów w piłce nożnej, 

w którym gra Burmistrz Pan Waldemar Miśko oraz Wiceprzewodniczący Rady 

Pan  Dariusz  Michalski,  drużyna  zajmuje  pierwsze  miejsce  w  II  Lidze. 

Powiedział, że część osób wzięła udział w zorganizowanej w dniu 18 kwietnia 

br.  w  Karlinie  Gali  Boksu.  Była  to  bardzo  dobrze  zorganizowana  impreza, 

podkreślił, że działacze bokserscy w Zachodniopomorskim zauważyli, że tempo 

w  jakim  rozwija  się  klub  Sportów  Walki  ,,Róża”  Karlino  jest  zaskakujące, 

zadziwiające, a w Gala zorganizowana w tak małym środowisku przyciągnęła 

bardzo wielu kibiców, więcej niż na imprezach organizowanych w Szczecinie. 

Dodał też, że informacja została przygotowana również przez Tomasza Szulca 

Prezesa Młodzieżowego Ludowego Uczniowskiego Klubu Sportowego, jest to 
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klub  zapaśniczy  i  podkreślił,  że  ważne jest,  iż  pojawiła  się  nowa oferta  dla 

młodych ludzi.    

Ad. 6

Przewodniczący Rady Pan Tomasz  Rusiecki  stwierdził,  że  radni  otrzymali 

również  informację  przygotowaną  przez  Panią  Marylę  Sochacką  Prezesa 

Gminnego  Uczniowskiego  Klubu  Sportowego  w  Karlinie  na  temat  sportu 

w szkołach na terenie Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu). 

Ad. 7a

Pani  Renata  Strzelecka  Zastępca  Skarbnika  Miasta  i  Gminy  Karlino 

omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 

2009 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 

42.406.098,83zł,  wydatkami  w  wysokości  46.523.302,00zł  oraz  deficytem 

w wysokości  4.117.203,17zł.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy 

Karlino na 2009 rok. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1  radny  wstrzymał  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  uchwała 

Nr XXXVII/330/09 została podjęta.

Ad. 7b

Zastępca  Skarbnika  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pani  Strzelecka  omówiła 

projekt  uchwały  w sprawie  zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska 
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i Gospodarki Wodnej na rok 2009.  Po dokonanych zmianach plan przedstawia 

się  przychodami  w  wysokości  360.399,30zł  oraz  wydatkami  w  wysokości 

360.399,30zł.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła treść projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  XXXVII/331/09  została  podjęta   w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 7c

Pani  Renata  Strzelecka  omówiła  również  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia  zgody na wyodrębnienie  w budżecie  gminy na rok 2010 środków 

stanowiących fundusz sołecki.

Pan Michalski Wiceprzewodniczący Rady przedstawił treść projektu uchwały. 

W wyniku jednomyślnego głosowania uchwała Nr XXXVII/332/09 została 

podjęta. 

Ad. 7d

Pani  Grażyna  Kogut  Przewodnicząca  Miejsko  –  Gminnej  Komisji 

Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  omówiła  projekt  uchwały 

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego  programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa  przedstawiła 

obecnym treść projektu uchwały. 
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Za podjęciem uchwały  głosowało  14  radnych,  1  był  przeciwny,  nie  było 

wstrzymujących  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  uchwała 

Nr XXXVII/333/09 została podjęta.

Ad. 7e

Pani Wioletta Ryndziewicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

i  Ochrony  Środowiska  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy w  Karlinie  omówiła 

projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  Gminy Karlino  do  Stowarzyszenia 

Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej.

Pan Dariusz Michalski  przedstawił treść omówionego projektu uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

2 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania radnych uchwała 

Nr XXXVII/334/09 została podjęta.

Ad. 7f

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówił projekt 

uchwały w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej 

na terenie gminy Karlino – obręb Karwin, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka  nr  134/3  o  powierzchni  0,0140ha,  na  polepszenie  warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej oznaczonej nr działki 134/2.  

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła obecnym treść omówionego projektu uchwały. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  uchwała 

Nr XXXVII/335/09 została podjęta.
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Ad. 7g

Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

położonej na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 217 o powierzchni 0,52ha.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Michalski przedstawił 

treść projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie 

gminy Karlino – obręb Daszewo. 

W wyniku jednomyślnego głosowania uchwała Nr XXXVII/336/09 została 

podjęta.

Ad. 7h

Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki  Nieruchomościami  Pan 

Myczka  omówił  kolejny  projekt  uchwały,  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

zawarcie dwóch kolejnych umów dzierżawy, najmu nieruchomości gruntowych.

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  XXXVII/337/09  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Ad. 7i

Pan Maciej Myczka  omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie  do  Karlińskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka 

z o.o. w Karlinie wkładu niepieniężnego (aportu) w postaci prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowych oznaczonych w ewidencji gruntów jako 

działka  numer  33/1  o  powierzchni  0,5448ha,  33/3  o  powierzchni  0,2198ha 
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i 33/25 o powierzchni 1,9551ha położonych w obrębie 003m. Karlino, będących 

własnością Skarbu Państwa.  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 

Uchwała Nr XXXVII/338/09 została podjęta przez radnych jednomyślnie.

Ad. 7j

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami  omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie okres 28 lat w trybie bezprzetargowym, 

nieruchomości  gruntowych  położonych  na  terenie  gminy  Karlino  w  celu 

wybudowania  Infrastruktury  Towarzyszącej  (podziemnej,  kablowej  linii 

energetycznej  wysokiego napięcia,  łączącej  GPZ Wartkowo z GPZ Karścino) 

niezbędnej do przyłączenia Farmy Wiatrowej Wartkowo do krajowego systemu 

elektroenergetycznego i jej późniejszej eksploatacji, przedstawionych na kopii 

mapy ewidencyjnej”.  

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  Uchwała 

Nr XXXVII/339/09 została podjęta.

Ad. 7k

Ostatni z projektów uchwał omówiony przez Kierownika Referatu Rolnictwa i 

Gospodarki  Nieruchomościami  Pana  Myczkę  dotyczył  zmiany  uchwały 

w  sprawie  wysokości  minimalnych  stawek  czynszu  za  najem,  dzierżawę 

gruntów i obiektów budowlanych stanowiących własność Gminy Karlino.
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Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Dariusz  Michalski 

przedstawił treść projektu uchwały. 

W wyniku jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XXXVII/340/09 została 

podjęta.

Ad. 7l

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Karlino.

Pan  Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

powiedział,  że  przewodniczył  pracom doraźnej  Komisji  Statutowej,  która  po 

trzech  odbytych  posiedzeniach  przedkłada  radnym  projekt  Statutu  Gminy 

Karlino. Poprosił też o informację, dlaczego Karlino nie będzie posiadało swojej 

flagi.

Pani Danuta Piwowarczyk  poinformowała obecnych, że wystąpiła z pismem 

do  Komisji  Heraldycznej  o  wydanie  opinii  na  temat  herbu  i  flagi  Gminy 

Karlino. Ponieważ długo nie otrzymywała odpowiedzi na pismo, zwróciła się 

telefonicznie  z prośbą o wydanie opinii i wówczas dowiedziała się, że w 2003 

roku taka opinia już została wydana. Kopia ówczesnej opinii została przesłana 

faksem i wtedy okazało się, że  jest ona pozytywna dla herbu Karlina, natomiast 

negatywna dla flagi, która nie koresponduje z herbem. 

Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały w sprawie 

Statutu Gminy Karlino   

Radni  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  podjęli  uchwałę 

Nr XXXVII/341/09.
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Ad. 8

Ponieważ  nie  zostały  przez  radnych  zgłoszone  interpelacje  i  wnioski 

Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu porządku obrad. 

Ad. 9

Pan Robert Madejski Radny Rady Powiatu Białogardzkiego  przeprosił  za 

swoje spóźnienie na sesję. Następnie podziękował Burmistrzowi i radnym Rady 

Miejskiej  w  Karlinie  za  udział  w  uroczystym  otwarciu  Inkubatora 

Technologicznego w Białogardzie i zaprosił radnych Rady Miejskiej w Karlinie 

do  zorganizowania  sesji  w  tym  nowym  obiekcie.  Zaproponował,  aby  sesja 

odbyła  się po  okresie  wakacyjnym,  wówczas  byłaby  możliwość  przekazania 

większej ilości informacji na temat obiektu.  

Pani  Iwona Wysocka –  Chudziak Kierownik Referatu Sportu,  Turystyki 

i  Rekreacji  w  Urzędzie  Miejskim  w  Karlinie  zaprosiła  obecnych  do 

uczestnictwa w dniu 6 czerwca br. w Turnieju Piłki Nożnej w Syrkowicach.

Pan  Stanisław  Spaleniak  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zaprosił 

zebranych  do  uczestnictwa  w  spływie  kajakowym  pod  nazwą  ,,Sprzątanie 

Parsęty i Radwi, który zostanie zorganizowany 30 maja br.    

Ks. Andrzej Popiołek Wikariusz w Parafii Rzymskokatolickiej w Karlinie 

podziękował radnym za dofinansowanie dzieciom pielgrzymki do Rzymu.

Pan  Sławomir  Kaczmarek  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zaprosił 

wszystkich  do  wzięcia  udziału  w  corocznym  spotkaniu,  jakie  odbędzie  się 

pod  figurą  Matki  Boskiej  Królowej  Świata  w  dniu  14  czerwca  2009  roku 

i połączone będzie z rozpoczęciem XVII Biegu Papieskiego im. Jana Pawła II. 

Zachęcił do uczestnictwa we mszy świętej, i poinformował, że do końca sierpnia 
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br.  w  każdą  niedzielę  o  godzinie  15-tej  będą  odprawiane  msze  pod  figurą 

w Domacynie. 

Przewodniczący Rady Pan Rusiecki zachęcił do uczestnictwa w planowanych 

imprezach

Ad. 10

Pan Tomasz  Rusiecki  stwierdził,  że  podczas  dzisiejszych  obrad  nie  zostały 

zgłoszone wnioski i zapytania do Burmistrza. 

Ad. 11

Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym 

oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1445 dokonał zamknięcia XXXVII 

sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn

        


	Protokół Nr XXXVII/09
	z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej
	w dniu 29 maja 2009 roku
	Otwarcia XXXVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki o godzinie 1300  w Karlińskim Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w Karlinie. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu). 
	Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 15 radnych,        co stanowi 100% ustawowego składu Rady i umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. 
	Ad. 1b 
	Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji i zwrócił się z pytaniem, czy są do niego propozycje zmian? Ponieważ nie zostały zgłoszone przedstawił porządek                  i zaproponował jego  przyjęcie w głosowaniu jawnym.
	Porządek obrad został przyjęty przez radnych w wyniku jawnego                       i jednomyślnego głosowania.
	Porządek obrad:
	1.Sprawy regulaminowe:
	a)stwierdzenie prawomocności obrad,
	b)przyjęcie porządku obrad, 
	c)przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej.
	2.Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Karlino o pracy w okresie międzysesyjnym.
	3.Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy Karlino.
	4.Informacje na temat przygotowania do sezonu letniego oraz działalności kulturalnej i sportowej na terenie Miasta i Gminy Karlino:
	5.Informacje dotyczące działalności i funkcjonowania stowarzyszeń                     i klubów sportowych na terenie Miasta i Gminy Karlino:
	6.Sport w szkołach na terenie Gminy Karlino.
	7.Podjęcie uchwał w sprawie:
	a)zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok,
	b)zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009,
	c)wyrażenie zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki,
	d)zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Miejsko -  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta i Gminy Karlino na rok 2009,
	e)przystąpienia Gminy Karlino do Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej,
	f)zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Karwin,
	g)zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo,
	h)wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, najmu nieruchomości gruntowych,
	i)wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) dla spółki Karlińskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. w Karlinie,
	j)zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 28 lat w trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowych położonych na terenie gminy Karlino,
	k)zmiany uchwały w sprawie wysokości minimalnych stawek czynszu za najem, dzierżawę gruntów i obiektów budowlanych stanowiących własność Gminy Karlino,
	l)Statutu Gminy Karlino.
	8.Interpelacje i zapytania radnych.
	9.Wolne wnioski i informacje.
	10.Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.
	11.Zakończenie XXXVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c 
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół                  z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi do wniesienia lub potrzebne wyjaśnienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
	Protokół Nr XXXVI/09 z XXXVI sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu                 17 kwietnia 2009 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia                      17 kwietnia do dnia 28 maja 2009 roku (informacja załączona do protokołu). Poinformował również, że inwestycja pod nazwą: „Przebudowa i remont dróg gminnych: 4 Marca, Spokojna Walki Młodych, Sawickiej, Krasickiego Jaworskiej, Wyzwolenia i Jedności wraz infrastrukturą techniczną w Karlinie” jest w toku, są pewne problemy własnościowe, ponieważ wielu właścicieli działek pogrodziło teren według własnego uznania, a nie według mapy i dlatego należy spodziewać się tam konfliktów, radykalne posunięcia będą takie, że ogrodzenia będą rozbierane i drogi i chodniki będą prowadzone zgodnie                                  z projektem budowlanym. Projekt musi zostać zrealizowany w takim zakresie,  w jakim otrzymał dofinansowanie. Kwestie dotyczące własności będą porządkowane przez najbliższe miesiące na terenie całego miasta. Wspólnie                 z Powiatem przygotowywany jest projekt dotyczący remontu i przebudowy dróg Wojska Polskiego i Kościuszki, to są drogi powiatowe. Gmina będzie zgłaszać           i robi projekty na ulice Szymanowskiego, Parkową, Traugutta, Księdza Brzóski, Stroma, Słoneczna, przy garażach na ulicy Słonecznej i 4 Marca, dokończenie kilku odcinków dróg, gdzie obecnie trwają inwestycje i Bolesława Chrobrego. Dopiero po wykonaniu kosztorysów można będzie określić, jaka będzie wartość zadania, ale byłoby dobrze, gdyby udało się to wykonać w 2010 roku. Przypomniał też, że wcześniej wspominał o tym, że jeśli takie prace zostaną wykonane na ulicy Wojska Polskiego i Kościuszki, zostaną one przejęte przez Gminę. Dodał też, że w roku przyszłym będzie składany wniosek na remont, przebudowę, budowę dróg i chodników w miejscowości Daszewo. Przypomniał, że jest już gotowy projekt techniczny i zgodnie z Wieloletnim Planem Inwestycyjnym ta droga jest przewidziana w 2011 roku. Jest rezerwa środków          z tzw. ,,Schetynówek” i Powiat Białogardzki otrzymał środki na realizację inwestycji na drodze Karlino – Gościno, będzie to pierwszy etap realizacji zadania. Odbyły się Powiatowe Zawody Pożarnicze, które zakończyły się zwycięstwem drużyny mężczyzn i kobiet, natomiast młodzieżówka chłopcy             II miejsce, a dziewczęta III. Powiedział, że zostały złożone dwa wnioski do Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. W jednym z wniosków Gmina Karlino jest liderem i jest to wniosek który dotyczy zajęć wyrównawczych dla młodzieży gimnazjalnej z przedmiotów matematyczno – przyrodniczych. Zajęcia będą prowadzone w kilkudziesięciu gminach przez okres dwóch lat                   i rozpoczną się od września 2009 roku, najpóźniej od października,                                a uczestniczyć będzie młodzież o najniższych wynikach, około 50% uczniów drugich klas. Drugi wniosek który zostanie złożony, ale w tym przypadku Gmina Karlino jest tylko partnerem, natomiast liderem jest Zachodniopomorska Regionalna Organizacja Turystyczna, termin składania wniosków upływa                  w dniu 5 czerwca br. i jest to ,,Program Przeciwdziałania Patologii i Agresji Dzieci i Młodzieży” i jest to działanie poprzez sport. Jest to program pilotażowy, skierowany do Gmin w Województwie, które wysłały ankietę wysyłaną wcześniej i gmin o liczbie ludności do 10.000 mieszkańców.                    W przyszłym roku, najprawdopodobniej w naborze systemowym, czyli bez konkursu taki wniosek będzie przygotowany i Gmina Karlino z pewnością będzie w tym uczestniczyła. Na terenach wiejskich funkcjonują Małe Przedszkola i od 1 stycznia 2010 roku zostaną one przejęte przez Stowarzyszenie SOS Wioski Dziecięce, przejmując na siebie ciężar finansowania nie w 100%, ale po 50% wspólnie z Gminą. Również od                       1 stycznia 2010 roku planowane jest wspólnie ze Stowarzyszeniem otwarcie trzech nowych punktów świetlicowych, można to nazwać świetlicami socjoterapeutycznymi lub środowiskowymi. Po analizie przygotowane przez Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej wytypowano trzy miejscowości i będą to Mierzyn, Karścino i Lubiechowo. Dodał, że nie jest wykluczone, iż             w kolejnych latach tego typu świetlice będą powstawały w innych miejscowościach.      
	Ad. 3
	Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego przeprosił za nieobecność Pana Jana Maciążka Przewodniczącego Rady Powiatu Białogardzkiego, który wraz ze Starostą reprezentuje podczas wyjazdu Powiat Białogardzki. Poinformował obecnych, że na ostatniej sesji Rada Powiatu przekazała na zakup samochodu ratowniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Karlinie środki w wysokości 35.000zł. Powiedział, że 22 maja miało miejsce otwarcie Centrum Rehabilitacji w Białogardzie, podkreślił, że było to bardzo uroczyste wydarzenie w którym uczestniczyło bardzo wiele osób. W dniu 20 maja br. oficjalnie został otwarty Inkubator Technologiczny w Białogardzie, mieści się on przy ulicy Kołobrzeskiej w Białogardzie i powstał na terenie przekazanym przez Powiat Białogardzki. Dodał, że w otwarciu wzięło udział wielu zaproszonych gości, w tym również Burmistrz Karlina oraz radni Rady Miejskiej w Karlinie. Rada Powiatu pojęła decyzję na nadzwyczajnej sesji, aby, które miały być przekazane na remont ulic w Białogardzie Zwycięstwa                     i Piłsudskiego zostały przekazane na remont drogi z Karlina do Gościna, środki finansowe w wysokości 600.000zł. Rada przeznaczyła również dotację celową na opracowanie zadania inwestycyjnego ,,Przebudowa dróg gminnych                        w mieście Karlino ulica 4 Marca, Spokojna, Walki Młodych, Sawickiej, Jaworskiej, Wyzwolenia wraz z infrastrukturą techniczną”. Wartość dotacji wynosi 100.000zł.    
	Ad. 4         
	Pani Teresa Plichta - Lessnau Dyrektor Zakładu Oświaty w Karlinie zapoznała zebranych z informacją na temat przygotowania szkół do wypoczynku letniego (informacja załączona do protokołu). 
	Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury zapoznała zebranych z informacją na temat przygotowania do sezonu letniego  w zakresie działalności kulturalnej na terenie Miasta i Gminy przez KOK (informacja załączona do protokołu). 
	Pani Iwona Wysocka – Chudziak Kierownik Referatu Sportu, Turystyki              i Rekreacji w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie zapoznała zebranych             z informacją na temat przygotowania do sezonu letniego 2008 w zakresie działalności sportowej na terenie Miasta i Gminy przez kierowany przez nią Referat (informacja załączona do protokołu). 
	Ad. 5
	Pan Albin Kryger Prezes Ludowego Klubu Sportowego ,,Płomień”                          w Pobłociu Wielkim przedstawił informację na temat działalności klubu                  (informacja załączona do protokołu). 
	Pan Waldemar Miśko Prezes Klubu Sportowego MKS ,,Sokół” w Karlinie zapoznał obecnych z informacją na temat działalności klubu (informacja załączona do protokołu).
	Pan Jarosław Malinowski Prezes Ludowego Zespołu Sportowego ,,Derby” Karścino zapoznał obecnych z informacją na temat działalności klubu (informacja załączona do protokołu).
	Pan Tomasz Różański Prezes Klubu Sportów Walki ,,Róża” Karlino zapoznał obecnych z informacją na temat działalności klubu (informacja załączona do protokołu).
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że radni nie otrzymali informacji na temat Klubu Oldboyów w piłce nożnej,                w którym gra Burmistrz Pan Waldemar Miśko oraz Wiceprzewodniczący Rady Pan Dariusz Michalski, drużyna zajmuje pierwsze miejsce w II Lidze. Powiedział, że część osób wzięła udział w zorganizowanej w dniu 18 kwietnia br. w Karlinie Gali Boksu. Była to bardzo dobrze zorganizowana impreza, podkreślił, że działacze bokserscy w Zachodniopomorskim zauważyli, że tempo w jakim rozwija się klub Sportów Walki ,,Róża” Karlino jest zaskakujące, zadziwiające, a w Gala zorganizowana w tak małym środowisku przyciągnęła bardzo wielu kibiców, więcej niż na imprezach organizowanych w Szczecinie.  Dodał też, że informacja została przygotowana również przez Tomasza Szulca Prezesa Młodzieżowego Ludowego Uczniowskiego Klubu Sportowego, jest to klub zapaśniczy i podkreślił, że ważne jest, iż pojawiła się nowa oferta dla młodych ludzi.    
	Ad. 6
	Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali również informację przygotowaną przez Panią Marylę Sochacką Prezesa Gminnego Uczniowskiego Klubu Sportowego w Karlinie na temat sportu            w szkołach na terenie Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu). 
	Ad. 7a
	Pani Renata Strzelecka Zastępca Skarbnika Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 42.406.098,83zł, wydatkami w wysokości 46.523.302,00zł oraz deficytem                   w wysokości  4.117.203,17zł.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania uchwała                     Nr XXXVII/330/09 została podjęta.
	Ad. 7b
	Zastępca Skarbnika Miasta i Gminy Karlino Pani Strzelecka omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska               i Gospodarki Wodnej na rok 2009. Po dokonanych zmianach plan przedstawia się przychodami w wysokości 360.399,30zł oraz wydatkami w wysokości 360.399,30zł.
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawiła treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XXXVII/331/09 została podjęta  w wyniku jawnego                           i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 7c
	Pani Renata Strzelecka omówiła również projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2010 środków stanowiących fundusz sołecki.
	Pan Michalski Wiceprzewodniczący Rady przedstawił treść projektu uchwały. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania uchwała Nr XXXVII/332/09 została podjęta. 
	Ad. 7d
	Pani Grażyna Kogut Przewodnicząca Miejsko – Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2009.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 był przeciwny, nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku głosowania uchwała                                    Nr XXXVII/333/09 została podjęta.
	Ad. 7e
	Pani Wioletta Ryndziewicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Karlino do Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej.
	Pan Dariusz Michalski  przedstawił treść omówionego projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nie było głosów przeciwnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania radnych uchwała                                    Nr XXXVII/334/09 została podjęta.
	Ad. 7f
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówił projekt uchwały w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Karwin, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 134/3 o powierzchni 0,0140ha, na polepszenie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej oznaczonej nr działki 134/2.  
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie  przedstawiła obecnym treść omówionego projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych uchwała                                    Nr XXXVII/335/09 została podjęta.
	Ad. 7g
	Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 217 o powierzchni 0,52ha.  
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Michalski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Daszewo. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania uchwała Nr XXXVII/336/09 została podjęta.
	Ad. 7h
	Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan Myczka omówił kolejny projekt uchwały, w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie dwóch kolejnych umów dzierżawy, najmu nieruchomości gruntowych.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XXXVII/337/09 została podjęta w wyniku jawnego                             i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 7i
	Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka             z o.o. w Karlinie wkładu niepieniężnego (aportu) w postaci prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowych oznaczonych w ewidencji gruntów jako działka numer 33/1 o powierzchni 0,5448ha, 33/3 o powierzchni 0,2198ha                    i 33/25 o powierzchni 1,9551ha położonych w obrębie 003m. Karlino, będących własnością Skarbu Państwa.  
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XXXVII/338/09 została podjęta przez radnych jednomyślnie.
	Ad. 7j
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie okres 28 lat w trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowych położonych na terenie gminy Karlino w celu wybudowania Infrastruktury Towarzyszącej (podziemnej, kablowej linii energetycznej wysokiego napięcia, łączącej GPZ Wartkowo z GPZ Karścino)  niezbędnej do przyłączenia Farmy Wiatrowej Wartkowo do krajowego systemu elektroenergetycznego i jej późniejszej eksploatacji, przedstawionych na kopii mapy ewidencyjnej”.  
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała                                  Nr XXXVII/339/09 została podjęta.
	Ad. 7k
	Ostatni z projektów uchwał omówiony przez Kierownika Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pana Myczkę dotyczył zmiany uchwały              w sprawie wysokości minimalnych stawek czynszu za najem, dzierżawę gruntów i obiektów budowlanych stanowiących własność Gminy Karlino.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XXXVII/340/09 została podjęta.
	Ad. 7l
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Karlino.
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że przewodniczył pracom doraźnej Komisji Statutowej, która po trzech odbytych posiedzeniach przedkłada radnym projekt Statutu Gminy Karlino. Poprosił też o informację, dlaczego Karlino nie będzie posiadało swojej flagi.
	Pani Danuta Piwowarczyk poinformowała obecnych, że wystąpiła z pismem do Komisji Heraldycznej o wydanie opinii na temat herbu i flagi Gminy Karlino. Ponieważ długo nie otrzymywała odpowiedzi na pismo, zwróciła się telefonicznie  z prośbą o wydanie opinii i wówczas dowiedziała się, że w 2003 roku taka opinia już została wydana. Kopia ówczesnej opinii została przesłana faksem i wtedy okazało się, że  jest ona pozytywna dla herbu Karlina, natomiast negatywna dla flagi, która nie koresponduje z herbem. 
	Pan Tomasz Rusiecki przedstawił obecnym treść projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy Karlino   
	Radni w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania podjęli uchwałę              Nr XXXVII/341/09.
	Ad. 8
	Ponieważ nie zostały przez radnych zgłoszone interpelacje i wnioski Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu porządku obrad. 
	Ad. 9
	Pan Robert Madejski Radny Rady Powiatu Białogardzkiego przeprosił za swoje spóźnienie na sesję. Następnie podziękował Burmistrzowi i radnym Rady Miejskiej w Karlinie za udział w uroczystym otwarciu Inkubatora Technologicznego w Białogardzie i zaprosił radnych Rady Miejskiej w Karlinie do zorganizowania sesji w tym nowym obiekcie. Zaproponował, aby sesja odbyła się po okresie wakacyjnym, wówczas byłaby możliwość przekazania większej ilości informacji na temat obiektu.  
	Pani Iwona Wysocka – Chudziak Kierownik Referatu Sportu, Turystyki              i Rekreacji w Urzędzie Miejskim w Karlinie zaprosiła obecnych do uczestnictwa w dniu 6 czerwca br. w Turnieju Piłki Nożnej w Syrkowicach.
	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie zaprosił zebranych do uczestnictwa w spływie kajakowym pod nazwą ,,Sprzątanie Parsęty i Radwi, który zostanie zorganizowany 30 maja br.    
	Ks. Andrzej Popiołek Wikariusz w Parafii Rzymskokatolickiej w Karlinie podziękował radnym za dofinansowanie dzieciom pielgrzymki do Rzymu.
	Pan Sławomir Kaczmarek Radny Rady Miejskiej w Karlinie zaprosił wszystkich do wzięcia udziału w corocznym spotkaniu, jakie odbędzie się                pod figurą Matki Boskiej Królowej Świata w dniu 14 czerwca 2009 roku                     i połączone będzie z rozpoczęciem XVII Biegu Papieskiego im. Jana Pawła II. Zachęcił do uczestnictwa we mszy świętej, i poinformował, że do końca sierpnia br. w każdą niedzielę o godzinie 15-tej będą odprawiane msze pod figurą                         w Domacynie. 
	Przewodniczący Rady Pan Rusiecki zachęcił do uczestnictwa w planowanych imprezach
	Ad. 10
	Pan Tomasz Rusiecki stwierdził, że podczas dzisiejszych obrad nie zostały zgłoszone wnioski i zapytania do Burmistrza. 
	Ad. 11
	Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej  w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1445 dokonał zamknięcia XXXVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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